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پ�اداش بازنشس�تگان ۱۴۰۰ در دو مرحله پرداخت ش�د؛ بخش 
اعظم آن را قبل از پایانِ یک سال در شهریور ریختند و باقی مبلغ 
را در آبان واریز کردند. ما روی شهریور حساب کرده بودیم و فکر 

می کردیم هرچه تاخیر کنند نهایتاً شهریور پرداخت می شود. 
به گزارش  ایلنا، سه ش��نبه های اعتراضیِ بازنشس��تگان کشوری مقابل 
صندوق بازنشستگی یا سازمان برنامه و بودجه ادامه دارد و در این میان؛ 
بازنشس��تگان فرهنگ��ی بخش قابل توجهی از بازنشس��تگان مطالبه گر را 
تشکیل می دهند؛ بازنشس��تگانی که بیش از یکسال است به طور رسمی 
ب��ه خدمت خود پای��ان داده اند اما هنوز »پاداش پای��ان خدمت« خود را 

دریافت نکرده اند.
معلمی را تصور کنید که سی سال در یک منطقه ی محروم کشور مثلًا 
قصر قند یا س��راوان در سیستان و بلوچس��تان پای تخته سیاه ایستاده و 
درس داده، معلمی که س��ی س��ال با حقوق معلمی یک زندگی س��اده را 
در ی��ک منطق��ه ی محروم جمع و ج��ور کرده و به کودکان روس��تایی و 
فقیر درس زندگی داده تا ش��اید فردا زندگی بهتری داش��ته باشند؛ حالا 
بعد از س��ی سال کار با تخته س��یاه و کتاب و قلم، زندگی خودش هزار و 
یک مش��کل دارد، ن��ه پاداش پایان خدمت او واریز ش��ده و نه رتبه بندی 
برایش اجرا شده است. این معلمِ ساکن منطقه ی محروم کشور، در دوران 
بازنشس��تگی و وقتی تنها امید این دوران یعنی پاداش پایان کار را بعد از 

سیزده ماه به حسابش نریخته اند، صدایش به جایی نمی رسد....
»باز هم باید منتظر بمانید، بودجه نیس��ت«؛ این پاسخ مسئولان برای 
حدود ۵۰ هزار معلمی س��ت که در س��ال ۱۴۰۱ و عموماً در مهرماهِ این 
سال بازنشست شده اند. قطار شتابانِ تورم منتظر نمانده است، اما معلمی 
که باید با حقوق ناچیز بازنشس��تگی بدون رتبه بندی بس��ازد، باید منتظر 

بماند.
 براس��اس آمارهای رس��می تورم انباشته ی یکس��ال اخیر حداقل ۵۰ 
درصد بوده اس��ت، به عبارت س��اده تر، یکسال تاخیر، قدرت خرید پاداش 
بازنشستگان را حداقل ۴۰ تا ۵۰ درصد کاهش داده است، اما آیا جریمه ی 
این تاخیر به بازنشستگان پرداخت می شود؟ مگر نظام اقتصادی و به طور 
مش��خص بانک ها، سود بیس��ت و چند درصدی و جریمه دیرکرد از مردم 

نمی گیرند، پس چرا معادلات سود و زیان یکجانبه است؟!
معلمان بازنشس��ته از ای��ن تاخیر ناراضی اند و برنامه هایش��ان با اخلال 

مواجه شده و این در حالیست که تا امروز پاسخ روشنی نگرفته اند.
ش��ه بخش کدخدای��ی معلم بازنشس��ته ی سیس��تان و بلوچس��تان در 
ای��ن رابطه ب��ه ایلنا می گوید: ما بازنشس��تگانِ اول مه��ر ۱۴۰۱، از زمان 
بازنشستگی مان سیزده ماه گذشته است ولی معوقات ما را نداده اند؛ طبق 
نصِ صریحِ قانون، پاداش پایان خدمت کارکنان باید در هنگام بازنشستگی 
همراه با برقراری حقوق بازنشستگی پرداخت شود الان سیزده ماه است ما 
بازنشست شده ایم اما پیگیری های ما به هیچ نتیجه ای نرسیده است؛ حتی 

با نمایندگان مجلس ارتباط گرفته ایم اما ثمربخش نبوده است.
او اضافه می کند: وزیر آموزش و پرورش نیز به معلمان بازنشسته پاسخ 

نمی ده��د؛ طبق قولی که داده بودند قرار بود پاداش ها را مهرماه پرداخت 
کنند اما هنوز خبری نش��ده؛ گویا هن��وز اقدامات لازم را صورت نداده اند، 
یعنی نامه نگاری ها از وزارتخانه یا صندوق بازنشستگی با خزانه انجام نشده 

است.
ای��ن معلم که س��ال ها در قصر قند در جنوبِ سیس��تان و بلوچس��تان 
تدری��س کرده و در مقام مدیر یک مدرس��ه بازنشس��ت ش��ده؛ در مورد 
مشکلات این تاخیر می گوید: همه برنامه هایمان به هم خورده است؛ توقع 
داش��تیم لااقل مثل بازنشستگان س��ال های قبل با ما رفتار کنند؛ پاداش 
بازنشستگان ۱۴۰۰ در دو مرحله پرداخت شد؛ بخش اعظم آن را قبل از 
پایانِ یک سال در شهریور ریختند و باقی مبلغ را در آبان واریز کردند. ما 
روی شهریور حساب کرده بودیم و فکر می کردیم هرچه تاخیر کنند نهایتاً 

شهریور پرداخت می شود.
این معلم بازنشس��ته با بیان اینکه رویکرد دولت در قبال بازنشس��تگان 
رو به وخامت رفته ؛ می گوید: هنوز معوقات رتبه بندی برای بازنشس��تگان 
۱۴۰۰ پرداخت نش��ده؛ اگر از ثروت های ملی س��همی ب��رای ما معلمان 
بازنشس��ته بعد از سی س��ال خدمت صادقانه در نظر نگیرند که کلاه مان 

پس معرکه است.
محمدرضا نیک نژاد فعال صنفی و معلم بازنشسته ی تهران نیز در رابطه 
با این تاخیر و مطالبه گری هایی که تا نتیجه ای نداش��ته به ایلنا می گوید: 
متاسفانه فضایی برای رایزنی و پیگیری  نیست؛ صندوق بازنشستگی اعلام 
بی خبری می کند، آموزش و پرورش هم مس��ئولیت را برعهده نمی گیرد؛ 

مشخص نیست متولی چه کسی ست!
ب��ه گفته وی، دلیل ای��ن بی توجهی، علاوه بر کمب��ود بودجه و اعتبار، 
عادی س��ازیِ تاخی��ر در پرداخت مطالبات بازنشس��تگان اس��ت، در تمام 
س��ال های اخی��ر، هیچ زمان قانون در مورد بازنشس��تگان رعایت نش��ده 
اس��ت. نیک نژاد در ادامه با بیان اینکه تاخیرِ بیش از یک  س��ال پدیده ی 
جدیدی س��ت که برای بازنشس��تگان ۱۴۰۱ اتفاق افتاده است؛ می گوید: 
در خ��ود آموزش و پرورش یک تبعی��ض فاحش وجود دارد؛ پاداش پایان 
خدمت همکارانِ ستادی و بدنه ی وزارتخانه را یک ماه بعد از پایان خدمت 
می دهند اما در مورد معلمان اینگونه رفتار نمی کنند؛ گویا عادت کرده اند 
پاداش پایان خدمت بازنشس��تگان را ب��ا ماه های طولانی تاخیر و معطلی 

بپردازند.

این فعال صنفی ادامه می دهد: ماه هاس��ت که بازنشستگان فرهنگی هر 
سه ش��نبه مقابل صندوق بازنشس��تگی یا ادارات آموزش و پرورش جمع 
می ش��وند و خواهان واریز معوقات خود هس��تند اما گویا گوش ش��نوایی 

نیست.
نیک نژاد در ارتباط با دردسرهای تاخیر می گوید: کشور ما از نظر اقتصادی 
ناپایدار اس��ت یعنی پولی که امروز دستت بیاید، برای سرمایه گذاری بهتر 
از فرداس��ت؛ حالا فرض کنید این تاخیر به یکسال یا بیشتر برسد، چقدر 
قدرت س��رمایه گذاری می ماند؟ در عین حال، بازنشس��تگانِ سال گذشته 
مشکل علیحده ای دارند که مربوط به رتبه بندی ست؛ الان رتبه بندی برای 
شاغلان اجرا ش��ده و علیرغم همه اعتراضات و کاستی ها، حقوق شاغلان 
افزایش یافته اس��ت؛ برای ما بازنشس��تگانِ ۱۴۰۱ هن��وز رتبه بندی اجرا 
نش��ده اس��ت. الان منِ معلم با این س��ابقه ی تدریس و رتبه مربوطه باید 
۱۵ یا ۱۶ میلیون تومان حقوق بگیرم اما با مستمریِ کمتر از ۱۲ میلیون 

تومان زندگی می کنم.
امروز ۵۰ هزار معلمی که یکسال از پایان خدمت شان می گذرد، منتظر 
صدور احکام رتبه بندی و پرداخت پاداش��ی هس��تند ک��ه در واقع همان 
حق س��نواتِ خاک تخته خوردن اس��ت؛ بیش از یکسال است که این ۵۰ 
هزار فرهنگی با حقوقی کمتر از آنچه اس��تحقاق دارند، به سختی زندگی 
می کنند و وزارتخانه بهانه می آورد که بودجه و اعتبار نیس��ت. سوال این 
اس��ت که برای صرف بودجه های بیت المال، کدام محل واجب تر یا مهم تر 
از پرداخت معوقات بازنشسته ی قصرقند در جنوب بلوچستان یا فرهنگی 

زحمتکش تهران است؟!
گزارش: نسرین هزاره مقدم

انتظار طولانی بازنشستگان؛ مزدِ سی سال خاکِ تخته خوردن

 

در قصرقند یا تهران! 

روایتی از سیزده ماه تاخیر؛ 

  چالش اول
تولید، اقتصاد و اش��تغال جزو کلید واژه  هایی 
هستند که در سالهای اخیر همواره مورد تاکید 
رهبری و س��ایر مس��ئولان علیرتبه کشور قرار 
گرفته اس��ت که همانا بدون تردید یکی از مهم  
ترین مش��کلات فعلی حاکم بر کشور، مشکلات 
بخش تولید و چالش  هایی است که فعالان این 
عرصه یا به اصطلاح بهتر، تولیدکنندگان با آنها 
دست و پنجه نرم می  کنند و مدت هاست که از 
این مشکلات شاکی هستند و کسی به دادشان 

نمی رسد.
در واقع، فعالان بخش خصوصی که از س��وی 
مس��ئولان با عنوان سربازان جبهه  اقتصادی نیز 
یاد می  شوند همواره نشان داده  اند که در کنار 
بحث کس��ب سود و درآمد و حتی بیشتر از این 
موضوع، در راه حل مشکلات معیشتی، اقتصادی 
و اش��تغال مردم ب��ه ویژه جوانان کش��ور نقش 
مهمی دارند و ش��اید با کمترین چشمداشت با 
پای کار آوردن س��رمایه  خود هدفی به جز رفع 

مشکلات معیشتی کشور ندارند.
ظرفی��ت ه��ای صنعتی و معدن��ی آذربایجان 
شرقی بسیار بالا و تاثیرگذار است که در مقاطع 
مختلف تاریخی نیز خود را به خوبی نشان داده 
اس��ت به طوری که همواره پیش��ران صنعت و 
معدن و همان طور تجارت در سطح کشور بوده 

است.
بس��یاری از صنایع مادر ایران مانند ماش��ین 
سازی، تراکتورسازی، پیستون سازی، بلبرینگ 
سازی، لیفتراک س��ازی، ایدم، چرخشگر، ایران 
خودروی تبریز، سایپای آذربایجان، پتروشیمی 
توسط نیروهای انسانی متخصص در این استان 
بنیان گذاری شده و اکنون نیز بخش خصوصی 
۹۵ درصد صنعت آذربایجان را مدیریت می کند 
که بر این اس��اس، انتظارات و مطالبات مردمی 

نیز از این حوزه فراوان و البته منطقی است.
در حقیقت، وجود بستر، زیرساخت ها، پیشینه 
صنعتی و تمایل به سرمایه گذاری در آذربایجان 
شرقی آمادگی برای توسعه و پیشرفت صنعتی، 
معدنی و اقتصادی را در این اس��تان مهیا کرده 
اس��ت که نیاز به حمایت بیشتر دارد به طوری 
که ابرپ��روژه های مختل��ف در مناطق مختلف 
ای��ن دی��ار باید در زمان مناس��ب به س��رانجام 
 برس��ند وگرنه ب��رای صنای��ع فعلی زی��ان آور 

خواهد بود.
  چالش دوم

رئیس کمیسیون صنایع، انرژی و احداث اتاق 
بازرگان��ی تبریز، تامین ان��رژی را دغدغه اصلی 
واحدهای صنعتی آذربایجان شرقی عنوان کرد 
و گف��ت: برای توس��عه تولید وابس��ته به انرژی 

هس��تیم و این امر به  خصوص در صنایع معدنی 
و فلزات محسوس  تر است.

"یونس اکبرپور پایدار" افزود: بر اس��اس قانون 
از س��ال  ج��اری واحدهای تولی��دی بالای یک 

مگاوات مصرف برق، طبق قانون به ازای هر یک 
مگاوات مصرف مازاد، یک درصد جریمه خواهند 
شد و این یک هش��دار برای واحدهای صنعتی 
اس��ت و لذا مجبوریم ناترازی انرژی را به نحوی 

جبران کنیم چرا که سرمایه  گذاری ارزان  تر از 
مبالغ جریمه خواهد بود.

وی ب��ا اش��اره به اینک��ه واحده��ای صنعتی 
مجبور به تولید انرژی هس��تند، بر لزوم تشکیل 
کنسرسیوم یا مجموعه  هایی برای تامین انرژی 
تجدیدپذیر در سطح استان تاکید کرد و یادآور 
ش��د: تنها کاری که می توانیم انجام دهیم این 
است که در جلسات مختلف سعی کردیم با ارائه 
اعداد و ارقام، جامعه صنعتی را نسبت به قضیه 

تامین انرژی حساس نماییم.
رئی��س کمیس��یون صنایع، ان��رژی و احداث 
ات��اق تبریز تاکید کرد: روز به روز مصرف انرژی 
افزایش می  یابد اما هیچ اقدامی از س��وی دولت 
برای افزایش ظرفیت برق انجام نمی ش��ود و به  
همین دلیل نیاز اس��ت تا بخ��ش خصوصی در 
این راه قدم بردارد و ش��رکت  هایی که توان راه 
ان��دازی و هدایت نیروگاه  ها را دارند، یا پیش از 
این چنین مسیری را طی کرده  اند، سایر صنایع 

را راهنمایی کنند.

  چالش آخر
بر اس��اس آمارهای تیم اقتص��ادی آذربایجان 
شرقی، در ۵ ماهه نخست سال جاری حدود ۵۶ 
واحد تولیدی و صنعتی احیا شده اند که از این 
تعداد، ۱۵ مورد در داخل ش��هرک ها و نواحی 
صنعتی س��طح استان بوده و ۱۵ واحد دیگر نیز 
خارج از آنها جان دوباره ای گرفته و ۲ واحد در 
منطقه آزاد ارس، ۱۷ واحد در حوزه کشاورزی و 
۷ واحد معدنی نیز در مسیر بازگشت به چرخه 
تولی��د قرار گرفت��ه اند که در میان مش��کلات 
متعدد واحدهای صنعتی، خبر امیدوارکننده ای 
است و باید س��رعت فعلی احیای بخش صنعت 

بیش از پیش افزایش یابد.
به اعتقاد فع��الان حوزه تولید، در حال حاضر 
نی��از برق واحده��ای صنعتی به  ص��ورت کامل 
تامی��ن نمی ش��ود و ی��ک روز در هفت��ه قطعی 
ب��رق وجود دارد و لذا ضروری اس��ت که بخش 
خصوصی برای رفع نیاز خود باید به این موضوع 

ورود کند.
ای��ن در حالی اس��ت افرادی که قب��لًا به این 
موض��وع ورود کرده و به تولید برق پرداخته  اند 
همچن��ان قطعی یک روز در هفته را تجربه می 
کنند و تنها پاس��خی که به اعت��راض آنها داده 
ش��ده این است که برقی که شما به شبکه ارائه 
می دهید بحث دیگری اس��ت و ربطی به قطعی 

برق واحدهای صنعتی ندارد.
آنها می گویند اگر سیاست وزارت نیرو در این 
خصوص تغییر نیابد موض��وع نحوه قطعی برق 

واحدهای تولیدی زیر سوال خواهد رفت.
پیشکسوتان حوزه تولید در آذربایجان شرقی 
اذع��ان دارن��د برای اینک��ه تولید ب��رق توجیه 
اقتصادی داش��ته باش��د باید از برق تولیدی به 
ش��بکه ارائه داده ش��ود و اگر وزارت نیرو همان 
روال س��ال قبل را در این خصوص پیش گیرد، 
تنها مش��کل وزارت نیرو حل می  شود و مشکل 

برق واحدها از بین نخواهد رفت.
بدین ترتیب و طبق مش��اهدات فعلی، تا سال 
۱۴۲۰ با این حجم از سرمایه  گذاری و سیاست 
دولت در اس��تانهای مختلف و بخصوص مستعد 
بخش صنعت، قطعی برق و گاز به  شدت افزایش 
خواهد یافت بنابراین شاید برق برای کشور یک 
مزیت بود اما اکنون به چالش و تهدیدی تبدیل 
ش��ده که تا وقتی که دولت برای ناترازی انرژی 
اقدام��ات فوری انجام ندهد همین آش و همین 

کاسه حکمفرما خواهد بود.

اهتمام آذربایجانی ها
برای افزایش توان صنعتی

اهمیت رفع موانع تولید در توسعه واحدهای 
صنعتی آذربایجان شرقی از نگاه "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

آذربایجان ش�رقی به عنوان یکی از س�ه اس�تان نخس�ت کش�ور از نظر قدمت تاسیس 
واحدهای صنعتی و تولیدی مادر در س�الهای دور، ظرفیت های کم نظیری برای کمک به 
اشتغال زائی جوانان و افزایش ثروت دارد که تحقق آن نیازمند حمایت اصولی و منطقی 
از بخش تولید و صنعت خطه آذربایجان است. این استان بیش از ۴ هزار واحد تولیدی و 
صنعتی دارد که ش�مار چشمگیری از آنها در سال  های اخیر به  دلیل تحریم  ها با مشکل 
کاهش ظرفیت تولید مواجه بوده و یکی از مهم  ترین ماموریت  های دولت سیزدهم رفع 
این مشکلات و احیای مجدد واحدهای صنعتی راکد در کشور بوده است که باید در پایان 

دوره چهار ساله مشخص شود که وعده های انتخاباتی تا چه حد محقق گردیده است. در 
حقیقت، آذربایجان با داشتن نعمت  های خدادادی و انسان  های دلسوزی همچون فعالان 
عرصه  تولید و صنعت که حاضرند در راه خدمت به آذربایجان از مال و س�رمایه  خود نیز 
بگذرند بهترین ظرفیت برای تحقق هدف رشد اقتصادی ۸ درصدی بوده و مردم این دیار 
نیز می  توانند در سایه  خدمت رسانی دولت و تلاش فعالان بخش خصوصی، بعد از سالها، 
از زیر بار فش�ار تورم و گرانی افسارگس�یخته رهایی یابند به ش�رطی که موانع س�نگی 

موجود از مسیر صنعت مردان برداشته شود...

رئیس کمیسیون صنایع، 
انرژی و احداث اتاق 

بازرگانی تبریز می گوید 
تامین انرژی دغدغه 

اصلی واحدهای صنعتی 
آذربایجان شرقی است 

تا توسعه تولید شکل 
بگیرد اما اقدامی برای 
افزایش ظرفیت برق 

انجام نمی شود

دیدار مهم مشاور رهبر انقلاب با نماینده حماس
ایس��نا نوش��ت: ولایتی به خالد قدومی، 
نماین��ده حم��اس در تهران، گف��ت: رژیم 
اسرائیل رفتنی است و شما و ملت فلسطین 
سرافراز و پیروز خواهید ماند و این مهم یک 

اصل قطعی است.
علی اکبر ولایتی با خالد قدومی، نماینده 

حماس در تهران دیدار و گفتگو کرد.
مش��اور مق��ام معظ��م رهب��ری در امور 
بین الملل در این دیدار گفت: سرعت عمل 
در کاری که انجام ش��د بس��یار تحس��ین برانگیز اس��ت و اقدامی بزرگ بود که دشمنان را 
غافلگی��ر کرد. ولایتی در ادامه تصریح کرد: جمهوری اس��لامی ایران در کنار مردم مظلوم 

فلسطین ایستاده است و به حمایت های معنوی خود ادامه خواهیم داد.
وی تاکید کرد: مقام معظم رهبری در مورد مسئله فلسطین بسیار جدی هستند و شما 
با تمام توان پیش بروید و می دانیم این حرکت شما موجب خواهد شد که بقیه کشورهای 
اسلامی و عربی هم به سمت شما بیایند و همانطور که ملاحظه می کنید امروز جهان اسلام 

یکپارچه در حمایت از شما به پا خواسته است .
پیام مش��اور رهبر انقلاب به اسماعیل هنیه/ این عملیات پیروزمندانه نویدبخش نابودی 

قریب الوقوع رژیم صهیونیستی است
تماس مهم مشاور رهبر انقلاب با اسماعیل هنیه و زیاد نخاله

ولایتی افزود: رژیم اسرائیل رفتنی است و شما و ملت فلسطین سرافراز و پیروز خواهید 
ماند و این مهم یک اصل قطعی است.

وی ضمن ابلاغ س��لام و تبریک به رهبران و همه رزمندگان جبهه مقاومت در فلسطین 
افزود: ما فلس��طین را مرکز مبارزه علیه ظالم می دانیم و هر کس در فلس��طین ثابت قدم 

باشد یعنی در راه اسلام ثابت قدم است.
خال��د قدومی نماینده حماس در ایران نیز ضمن قدردانی از مواضع جمهوری اس��لامی 
ایران در حمایت از آرمان های ملت فلسطین تاکید کرد: علیرغم همه پیروزی های به دست 
امده، توفیق و پیروزی اخیر ملت فلسطین کم نظیر است و مردم ما ثابت کردند که رژیم 
صهیونیس��تی رو به زوال اس��ت و این پیروزی را محقق و قدس شریف و ملت فلسطین را 

آزاد خواهیم کرد.
قدومی با تاکید بر ادامه مس��یر مقاومت مردم فلس��طین افزود: راه آزادی دشوار است و 
ما باید این راه را با همه س��ختی هایی که دارد طی کنیم و با توجه فرمایش��ات مقام معظم 
رهبری که فرمودند شکستی که رژیم صهیونیستی خورده قابل ترمیم نیست، امروز با توجه 
به س��خنان و رهنمودهای ارزش��مند معظم له باید متحد شویم تا به هدف خود که همان 

پیروزی بر ظلم و رژیم جنایتکار صهیونیستی است دست یابیم .

خبر مهم وزیر کشور درباره مهاجران افغان
ایلنا نوش�ت: وزیر کش�ور 
گفت: به طور طبیعی اجرای 
مهاجران  س�اماندهی  طرح 
زمان بر خواهد  افغانس�تانی 

بود.
احمد وحیدی وزیر کشور در 
پاسخ به س��والی درباره آخرین 
وضعیت  س��امان دهی  وضعیت 
مهاجران غیرقانونی افغانس��تانی گفت: ساماندهی مهاجران افغانستانی کار جدی است که 
در دستور کار وزارت کشور و همه دستگاه های ذی ربط قرار دارد. وی افزود: به طور طبیعی 

اجرای طرح ساماندهی زمان بر خواهد بود.
تصمیم مهم مجلس درباره مهاجران افغان

وزیر کشور در پاسخ به سوالی درباره برخی فضاسازی های رسانه ای در موضوع اتباع افغانستانی 
گفت: تلاش های سازمان یافته ای از طرف برخی که البته بخشی از آن توسط دشمن است، صورت 
می گیرد که یک نوع ستیزش را در جامعه بین مهاجران افغانستانی و مردم عزیزمان درست کنند 
که این کار کاملا حساب  شده است. وی با تاکید بر هوشیاری همگان نسبت به این مساله افزود: 

معتقدیم نباید هیچ گونه اتفاقی خلاف نظم و انضباط عمومی در این حوزه رخ دهد.

خبر

یک معلم بازنشسته می گوید:
هنوز معوقات رتبه بندی برای بازنشستگان 
۱۴۰۰ پرداخت نشده؛ اگر از ثروت های ملی 

سهمی برای ما معلمان بازنشسته بعد از سی 
سال خدمت صادقانه در نظر نگیرند که 

کلاه مان پس معرکه است.

معلم بازنشسته ی تهرانی:
متاسفانه فضایی برای رایزنی و پیگیری  

نیست؛ صندوق بازنشستگی اعلام بی خبری 
می کند، آموزش و پرورش هم مسئولیت را 

برعهده نمی گیرد؛ مشخص نیست متولی چه 
کسی ست!


